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Betreft: besloten vergadering De Braken 

Geachte leden van het college en de gemeenteraad, 
  
 
Op 22 januari 2013 ontvingen wij van u een persbericht waarin u aangeeft dat u naar aanleiding 
van een verzoek van onze fractie ertoe over zou gaan om de stukken inzake de verkoop van De 
Braken ter inzage te gaan leggen, waarbij op een aantal stukken geheimhouding wordt opgelegd. 
 
In hetzelfde bericht meldt u dat u zich kunt voorstellen dat sommige fracties vragen hebben naar 
aanleiding van het ter inzage leggen van de stukken. Om die reden heeft u in uw schrijven de 
commissie Maatschappelijke Zaken voorgesteld het dossier De Braken tussentijds te bespreken in 
een besloten vergadering, vóór de commissievergadering van 11 maart a.s. (wanneer de 
resultaten van het nu lopende proces inzake De Braken worden besproken). 
 
U voegde aan dat voorstel nog toe: 
 
In die vergadering kunnen de commissieleden en het college vrijelijk over het hele dossier 
spreken. Uiteindelijk is het aan de commissie Maatschappelijke Zaken om te beslissen of 
deze vergadering er komt. 
 
Gisteren hebben wij van de griffie een mail ontvangen, waarin terug te lezen is dat drie fracties 
hebben aangegeven het prima te vinden om met de commissie maatschappelijke zaken 
tussentijds in beslotenheid over het hele dossier De Braken te vergaderen. 
 
Die besloten vergadering zal nu plaats gaan vinden op 18 februari aanstaande. 
 
Achterkamertjespolitiek 
Hierbij wil ik bezwaar aantekenen tegen deze gang van zaken. Wij zijn in principe überhaupt tegen 
het vergaderen in beslotenheid. Alleen als een bespreking gaat om individuele personen of als 
voor de gemeente vanwege zwaarwegende financiële- en/of juridische belangen een 
onderhandelingspositie of overlegpositie in het geding komt, kunnen wij ons voorstellen dat er  
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
wordt overgegaan tot een besloten overleg. 
 
In uw voorstel wordt er echter een besloten vergadering voorgesteld om in beslotenheid tussentijds 
te vergaderen over het complete dossier De Braken (letterlijk zegt u: ‘vrijelijk over het hele dossier 
te spreken’). Een vergadering met dat doel en in die vorm zullen wij absoluut boycotten. Dat is niet 
anders dan het bedrijven van achterkamertjespolitiek 
 
In een week waarin de Burgemeester naar buiten komt over de intentie om vanuit de gemeente 
voortaan beter te luisteren naar en beter te communiceren met burgers, is het eerste wat er dus 
gebeurd dat op een maatschappelijk gevoelig onderwerp als De Braken om onduidelijke redenen 
een besloten vergadering wordt georganiseerd, in aanloop naar de officiële behandeling in maart 
van dit jaar. 
 
De maatschappelijke impact van de plannen rondom de verkoop van De Braken is gewoonweg te 
groot om daar een kleine maand voor officiële behandeling, over achter gesloten deuren te gaan 
zitten vergaderen. 
 
Besloten vergadering, louter over geheime stukken 
U heeft in uw schrijven uitgelegd dat u het complete dossier De Braken ter inzage zult leggen en 
over slechts een klein deel geheimhouding oplegt, namelijk de gegevens over de geïnteresseerde 
partijen uit de tweede aanbesteding en over de enige inschrijver uit de eerste aanbesteding. De 
rest van het dossier is inmiddels openbaar ter inzage gelegd. 
 
Onze fractie stelt daarom voor om de vergadering van 18 februari aanstaande een besloten 
vergadering te houden, louter over de geheime stukken. Commissieleden kunnen dan informatieve 
vragen stellen over die geheime stukken. 
 
Openbare vergadering, conform afspraak verenigingen en politiek 
Vervolgens willen we voorstellen dat de verdere behandeling van het hele dossier De Braken 
plaatsvindt in de geplande openbare commissievergadering van maart. Daar hebben de 
verenigingen ook op gerekend en zij zijn nog ‘in overleg’ met wethouder Van de Langenberg. 
Bovendien komt tussentijds carnaval er nog aan, dus het overleg van Van de Langenberg met 
sportverenigingen zal op 18 februari waarschijnlijk ook nog niet zijn afgerond. 
 
Juiste argumenten voor geheimhouding 
Overigens is het nog maar de vraag of u op de betreffende stukken met de juiste redenen 
geheimhouding heeft gelegd en of u niet meer stukken openbaar ter inzage had moeten leggen. 
D66 heeft daar gisteren ook al een kritische brief over geschreven, maar met name 
aanbestedingscriteria, de gehanteerde aanbestedingsleidraad en de beoordeling van 
aanbestedingsstukken naar aanleiding van criteria zijn uiteraard zeer van belang. Onze fractie 
gaat de geheime stukken in de loop van volgende week nog bestuderen en wij zullen daar zeker 
nog op terug komen. 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
Leden gemeenteraad 
Tenminste drie fracties hebben kennelijk al aangegeven op 18 februari aanstaande behoefte te 
hebben aan de besloten vergadering, zoals u die voorstelt. Wij gaan er echter vanuit dat de andere 
raadsfracties ook zoveel als mogelijk een democratische openbare besluitvorming voorstaan. Ik 
verzoek u dan ook om dit schrijven zo spoedig mogelijk aan alle fracties ter beschikking te stellen, 
zodat zij onze argumenten nog mee kunnen nemen in hun overwegingen en dat de drie genoemde 
fracties wellicht hun instemming met uw voorstel alsnog kunnen heroverwegen. 
 
Daarom de volgende voorstellen: 
 

- De besloten vergadering van de commissie maatschappelijke zaken d.d. 18 februari 

aanstaande, waarin het totale dossier De Braken aan de orde komt, te laten vervallen. 

- Daarvoor in de plaats op 18 februari een besloten vergadering te organiseren, waarin de 

leden van de commissie maatschappelijke zaken vragen kunnen stellen over louter de 

geheime stukken. 

- Het hele dossier De Braken te bespreken in de reeds geplande vergadering van de 

commissie maatschappelijke zaken van de maand maart, zoals ook afgesproken met 

sportverenigingen en de politiek. 

Boycot SP 
Wij zien graag uw zeer spoedige reactie uiterlijk woensdag 14 februari aanstaande tegemoet. Wij 
zullen de vergadering van 18 februari, zoals u die nu voorstelt boycotten, omdat er wat ons betreft 
geen enkele reden is om het totale dossier nu in beslotenheid te gaan behandelen. 
 
  
Met vriendelijke groet, 
  
 
  
  
Eric van den Broek 
Fractievoorzitter SP 


